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Svar på spørgsmål stillet på kommunalbestyrelsens 
møde den 26. april 2022 af Silas Fisker (C)

Spørgsmål: Silas Fisker (C) spurgte til overvågningskameraer ejet af 

Hvidovre Kommune, og om disse er af kinesisk oprindelse. 

Besvarelse: 

Center for Politik og Ledelse har været i kontakt med Center for Trafik og 

Ejendomme, Vagt og Sikring som oplyser, at Hvidovre Kommune ikke ejer 

nogen overvågningskameraer af kinesisk oprindelse. 
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